



Date: 3rd September 2023

التاريخ: 3 سبتمبر 2023

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Appointment of Chief People Officer

الموضوع: تعيين رئيس وحدة الموارد البشرية

Muscat Finance would like to announce the appointment of Mr. Kumail Al-Musawi as Chief People Officer with effect from 3rd September 2023.

تود مسقط للتمويل أن تعلن عن تعيين الفاضل/ كميل الموسوي في منصب رئيس وحدة الموارد البشرية وذلك إعتبارا من 3 سبتمبر 2023.

Mr. Kumail Al-Musawi has over 22 years of leadership experience in people management and organizational productivity and efficiency. Kumail is certified by Chartered Institute of Personnel and Development (CIPD) and hold a Bachelor degree in Finance from USA.

يتمتع الفاضل/ كميل الموسوي بخبرة قيادية تزيد عن 22 عامًا في إدارة الأفراد والإنتاجية والكفاءة التنظيمية. كميل معتمد من معهد إدارة الأفراد والتنمية (CIPD)، ويحمل درجة البكالوريوس في العلوم المالية من الولايات المتحدة الأمريكية.

The Board of Directors and the Management of Muscat Finance wish Mr. Kumail Al-Musawi the best in his new assignment with the Company.

يتمنى مجلس إدارة مسقط للتمويل وإدارتها التنفيذية للفاضل/ كميل الموسوي كل التوفيق والنجاح في مهامه الجديدة مع الشركة.

Faisal Mohamed Al Yousef
Chairman

فيصل بن محمد اليوسف
رئيس مجلس الإدارة

